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Kérdés

„Ön szerint miért van az, hogy amíg a művese-kezelést végző szolgáltatók „bejöttek" az
egészségügyi ágazatba, ugyanez más területeken nem jellemző?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr . Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön az egészségügyi ágazatba történő magántőke-bevonás pozitív példájaként hozta fel a
művese-szolgáltató hálózat kiépítését . Miniszter úr külön kiemelte, hogy a magántőkének
köszönhető, hogy megszűnt a vesedializálás várólistája .

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

Ön szerint miért van az, hogy amíg a művese-kezelést végző szolgáltatók „bejöttek az
egészségügy piacára", ugyanez más területeken nem jellemző?
Az Ön véleménye szerint miért nem mutat hasonló érdeklődést a magántőke p1 . szülőotthonok,
vagy a belgyógyászat iránt?
Tisztában van-e azzal, hogy más területeken is vannak várólisták?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Sélmeczi Gabriella
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